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Παναγιώτα (Νάγια) Γρηγοράκου 
Βουλευτής Λακωνίας 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 4.6.2025 

Προς: Τον Υπουργό Δικαιοσύνης, κ. Γιώργο Φλωρίδη 

Θέμα: Σε οριακή κατάσταση οι δικαστικοί υπάλληλοι στη Λακωνία 

Τα προβλήματα των Δικαστικών Υπαλλήλων Σπάρτης δεν είναι ούτε 
καινούργια, ούτε άγνωστα. Ήδη από το Φεβρουάριο του 2025 έχουν 
παρουσιαστεί με κάθε λεπτομέρεια στον Υφυπουργό Δικαιοσύνης και στον 
Γενικό Γραμματέα του Υπουργείου Δικαιοσύνης κατά την επίσκεψή τους 
στο Δικαστικό Μέγαρο Σπάρτης. 

Παρόλα αυτά μέχρι σήμερα, όπως καταγράφεται σε σχετική Επιστολή 
Διαμαρτυρίας των Δικαστικών Υπαλλήλων που μας κοινοποιήθηκε στις 
26.5.2025 οι συνθήκες εργασίας όχι μόνο δεν έχουν βελτιωθεί αλλά έχουν 
επιδεινωθεί. 

Συγκεκριμένα, στην εν λόγω Διαμαρτυρία καταγράφεται ότι τα δικαστήρια 
της Λακωνίας έχουν τεράστια κενά σε δικαστικούς γραμματείς, 
υπαλλήλους πληροφορικής και επιμελητές. Ενδεικτικά επισημαίνεται ότι 
το ποσοστό κάλυψης των θέσεων στην Εισαγγελία Πρωτοδικών Λακωνίας 
είναι 41,6%, ενώ στο Πρωτοδικείο Λακωνίας είναι 64% και, δεδομένου ότι 
άμεσα θα συνταξιοδοτηθούν έξι υπάλληλοι, το ποσοστό αυτό θα πέσει στο 
46%. 

Επιπλέον σημειώνεται ότι  ήδη από τις αρχές του 2025 έχει παραιτηθεί μία 
εκ των υπηρετούντων γραμματέων του Πρωτοδικείου Λακωνίας και από 
τον Απρίλιο του 2025 έχει  αποσπασθεί μία δικαστική επιμελήτρια από το 
Πρωτοδικείο Λακωνίας στην Εισαγγελία Πρωτοδικών Λακωνίας. Όμως η 
απόσπαση υπαλλήλων από την  μία δικαστική υπηρεσία στην άλλη όχι 
μόνο δε λύνει αλλά εντείνει τα ήδη υπάρχοντα προβλήματα.  

Επιπλέον, τονίζεται ότι καμία από τις θέσεις που είχαν δεσμευθεί για 
μετάταξη μέσω του Ενιαίου Συστήματος Κινητικότητας δεν καλύφθηκε, 
αφού κανένας δημόσιος υπάλληλος δεν επιλέγει να εργαστεί στα 
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δικαστήρια κάτω από αυτές τις συνθήκες και χωρίς κανένα ιδιαίτερο 
οικονομικό κίνητρο. 

Δεδομένου ότι στις υπηρεσίες του Πρωτοδικείου Λακωνίας δεν 
υπηρετεί σήμερα ούτε ένας υπάλληλος πληροφορικής, με αποτέλεσμα η 
μετάβαση του Πρωτοδικείου στη νέα ψηφιακή εποχή να αναβάλλεται 
κάπου απροσδιόριστα στο μέλλον.  

Δεδομένου ότι μόλις μόνο μία θέση ΔΕ θα καλυφθεί στην Εισαγγελία 
Πρωτοδικών από τον διαγωνισμό της ΕΣΔΥ (υπ' αρ. 29240 οικ. Προκήρυξη 
που δημοσιεύθηκε στο τεύχος ΑΣΕΠ Αρ.Φύλλου 23/23-05-2025).  

Δεδομένου ότι με την εφαρμογή του Νέου Δικαστικού Χάρτη που έχει ως 
στόχο την επιτάχυνση της απονομής της Δικαιοσύνης, αυξήθηκε ακόμα 
περισσότερο ο όγκος εργασίας των δικαστικών υπαλλήλων, οι οποίοι 
καλούνται να τον διαχειριστούν κάτω από δύσκολες και στρεσογόνες 
συνθήκες εργασίας. 

Δεδομένου ότι παρά τις υπεράνθρωπες προσπάθειες των δικαστικών 
υπαλλήλων, υπάρχουν εκκρεμότητες και μεγάλη καθυστέρηση στην 
εξυπηρέτηση των πολιτών.  
 
Δεδομένου ότι εκτός από τον τεράστιο όγκο εργασιών οι δικαστικοί 
υπάλληλοι της Λακωνίας αντιμετωπίζουν καθημερινά μεγάλο πρόβλημα με 
το Εθνικό Πληροφοριακό Σύστημα Πολιτικής Δικαιοσύνης 
του Πρωτοδικείου Αθηνών που κάνει συνεχόμενες και πολύωρες διακοπές 
με αποτέλεσμα την καθυστέρηση στην έκδοση πιστοποιητικών, 
δημοσίευση διαθηκών κλπ.  
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1. Σε ποιες άμεσες ενέργειες σκοπεύετε να προχωρήσετε προκειμένου να 
λυθεί άμεσα το πρόβλημα της τραγικής υποστελέχωσης των 
Δικαστηρίων Σπάρτης; Σχεδιάζετε να δοθούν επιπλέον κίνητρα 
προκειμένου η Λακωνία να αποτελεί μια ελκυστική επιλογή για τους 
υποψηφίους Δικαστικούς Υπαλλήλους; 

2. Δεσμεύεστε για την άμεση κάλυψη των κενών θέσεων που 
καταγράφονται σήμερα, αλλά και για την προκήρυξη θέσεων 
υπαλλήλων πληροφορικής που απουσιάζουν εντελώς; 

3. Με ποιο τρόπο θα προχωρήσει η μετάβαση στην ψηφιακή εποχή των 
δικαστηρίων Σπάρτης; 

4. Σχεδιάζετε και αν ναι πότε να ενταχθεί το Πρωτοδικείο Λακωνίας στο 
«Σόλων», προκειμένου να αντιμετωπιστούν οι καθυστερήσεις στην 
έκδοση πιστοποιητικών και να μειωθεί η ταλαιπωρία των πολιτών; 

5. Σκοπεύετε να προχωρήσετε άμεσα στην θεσμοθέτηση επιδόματος 
ειδικών συνθηκών για τους δικαστικούς υπαλλήλους Σπάρτης; 

 
Η Ερωτώσα Βουλευτής 
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